
 

 

Friluftsrådet  
på Sydfyn 

referat 

 

Dato: 18.04.2023 
 

Til stede Michael, Per 
B, Ninna, Lars og Erik. 
Fini afbud 

Bestyrelsesmøde I Friluftsrådet på Sydfyn 
Trente Mølle   Trentevej 7   5672  Broby . 
Klokken 19.00 – 22.00 

Næste møde: 
 
 

  

Dagsordenpunkter Diskussion Handling 
Ansvarlig(e) per-

son(er) 
Tidsramme 

1. Godkendelse af  
referatet fra sidste møde 
og konstitueringslisten 
Godkendelse af møde-
dagsordenen. 
 

Alle tre godkendt.    

2. Friluftspolitisk debat: 
HQ har anmodet om en 
form for kommissorium, 
forretningsorden for tema-
grupperne p.g.a. kørsels-
tilskudsmuligheden 

Ikke relevant her og nu.    

3. Friluftsrådet HQ: 
Friluftsrådets general-  
forsamling d. 29. april. 
5 bestyrelsesmedlemmer 
på valg M30.03 

Ingen deltager, det falder 
sammen med en del an-
det. 

   



 

 

4. De 3 temagruppers ar-
bejdsområder, arbejds-
form og møder: 
a. Gråt udvalg: 
Hundebid i rådyr jeg har 
hørt om og set fornylig. 
b. Grønt udvalg: 
Fredning af Vejstrup  
nedre ådal. Forslag fra DN 
om 2 timers walk & talk.  
M 30.03 
Indhegning af skoven på  
Faurskov gods. Er der no-
get vi skal gøre ?   
M 11.03. 
4 shelters ved Sollerup 
M 22.03 
c. Blåt udvalg:  
Referat fra Projekt-grup-
pemødet om den  
marine NNP d. 22.03  
M 05.04. 
2 principielle sager : Om 
beachwolley-bane i 
strand- beskyttelseszonen  
M 27.03  
Om Løgismose strand 
med tilladelser og afslag til 
handicap-strandadgang  
M 27.03 

 
 
En snak om hundeangreb på 
då- og rå- vildt. Det kan fore-
komme, men som regel dre-
jer det sig om syge dyr, der 
bliver angrebet. 
Ninna tager med på turen. 
 
 
 
 
Vi lukker sagen 
 
 
 
SNS har ønsker om tilbud til 
hele klasser derfor 4 shelte-
res 
Ninna refererede, alt i sin 
vorden, afgrænsning ikke på 
plads, ingen fra HQ var med. 
 
 
 
 
 
 
Michael skriver og spørger 
om begrundelse for afsla-
gene. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Bestyrelsens møder og 
initiativer:  

 
 

   



 

 

Brev om mindelunden på 
Frøbjerg Bavnehøj, skulle 
der ses på en helhedsplan 
for hele området + 60 års-
dagen. Svar inden 24.04 
M 23.03 

Området er ved at vokse 
til, nogen ønsker ingen 
fældning, men holdningen 
er, at det skal være lyst og 
venligt, Michael synes ste-
nen bør renses  

6. Siden sidst fra  
formanden:  
Trente Mølle, Michael har 
sorteret og gemt noget der 
måske kan/skal fordeles. 
Telefonnumre på dem vi 
kunne ringe til og aktivere 
til næste Årsmøde,- er det 
muligt at indsamle dem ? 
 

 
 
Michael tager det med, 
han har gemt fra sin op-
rydning, så vi andre kan 
se det igennem. 
Hvordan husker vi at tage 
det op nogle måneder før 
næste årsmøde. 
. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

7. Siden sidst fra de andre 
i bestyrelsen herunder sa-
ger I postkassen samt 
meldinger fra de grønne 
råd og andre udvalg m.m.: 
 

Flere ulovlige skilte an-
meldt. Svendborg kommu-
nes udviklingsstrategi er 
udsendt. Michael laver an-
søgning til Ærø kommune 
om plads i grønt råd til os 

   

8. Udlodningsmidler: 
Adgangsforhold for alle. 
handicappede og ældre, 
ved og i vandet M 22.03  
Se lige på de 2 projekter 
Fylla og en Aktivitetsbro 
ved en sø i Haastrup samt 
Løgismose strand 
 
 

 
Det er her pengene går 
hen i den næste tid 
 
Per B ser på de to projek-
ter 

   

9 Næste møde: 
Aftales  

Næste møde 23/5 Trente 
Mølle 
 

   



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

10. Eventuelt: 
 

Vi skal finde et eklatant 
eksempel på badebro, vi 
skal klage over. 

    

     

     


